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الصمامات الصناعيه  واصلاح صيانة"  نفيدكم أنه قد بدأ التسجيل في دورة
وهي في 

                                                                                                 "الخدمه

           Line Valve Maintenance and -In“ Registration in the course of 
has started “Repair Certification Course  

 سعادة الزملاء المهندسين ومديري الموارد البشرية
 حـفـظـكم الله ورعاكم               والتدريب

  

 السلام عليكم ورحمة الله وبركاته، وبعد:

  

بالدورة  المهمتمينالفنيين بناءً على طلب العديد من المهندسين و

 ،"الصمامات الصناعيه وهي في الخدمهواصلاح صيانة " الدراسية:
ر عرض هده الدورة خلال الفترة نود   جمادى  24إلى  20 إعلامكم أنه تقر 
 .(م2017 مارس 23 إلى 19 الموافق) هـ1438 ثاني

 

هذه الدورة سوف تقدم عن طريق كادر مؤهل دولياً و  نفأ وللعلم 
 محلياً وهما:

  
جامعة ب الدكتور: سيد محمد زبير استاذ الهندسه الميكانكيه ➢

 الملك فهد للبترول والمعادن.

والمستشار مهندس: ظافر عبدالله محمد الشهري القصادي  ➢
 المعتمد دولياً في هذا المجال.

  

في تزويد مهندسين وفنيين صمامات  مهمةأن هذه الدوره وكما هو معلوم، 
المهارات في كيفية التعامل مع مشاكل الصمامات   لىالزيت والغاز على اع

هناك . فالأجهزة هلهذ الافتراضيالعمر  ةوايطال وحل مشاكلها وهي في الخدمه
الكامنه التي لابد من معرفتها وحلها قبل تفاقم المشكله والتي  العديد من المشاكل

. وهذه الدوره سوف تعمل والممتلكاتر في الأرواح ئقد ينتج عن اهماله خسا
الجهد والتي لها دور وسوف توفر الكثير من المال  يعلى حل هذه المشاكل الت

الدوره  ههذز ييم ذيكبير في التركيز على تطبيق قواعد السلامه وتعلمها. وال



تهدف  ولذلك، تطبيقي. ء نضري وجزء عمليانها تتكون من جزئين ، جز
الأجزاء الداخليه الدورة إلى تزويد المشاركين بتغطية شاملة لخصائص 

كل التعامل مع كيفية كما سيتم تسليط الضوء على  وكيفية عملها. ووظائفها
على سوف يتم تقديم دراسات  وبالإضافة إلى ذلك، . جزء من انواع الصمامات

 ً حل التهريبات ( عن كيفية Case Studies) حالات ومشاكل وقعة مسبقا
وكذلك  الداخليه والخارجيه لكل نوع من انواع الصمامات وهي في الخدمه

 . احدى الشركات المتخصصه في صيانة الصماماتزيارة 

  

  

إبلاغكم أن الجامعة . كما نود  نرجو إبلاغ زملائكم عن هذه الدورة وأخيراً،
ـ بما لها من خبرات علمية وعملية متميزة ـ تستطيع تنظيم دورات دراسية 
مغلقة لموظفيكم فقط في أي  من المجالات التخصصية التي ترغبون بها والتي 
تستطيع الجامعة تنظيمها. وفي حال رغبتكم في ذلك، نرجو التواصل معنا على 

 ه.الهواتف والبريد الإليكتروني أدنا
  
  

               وتقبلوا أطيب تحياتي وتقديري،،،

  

 ــوديــره العمــاغبـــأ.د. عمــر بن سعيد بـ

 ات التعليميةـــدورة وعميد الخدمـمنسق ال

 جامعة الملك فهد للبترول والمعادن

 5077ص ب 

 31261الظهران 

 )الأخ يوسف بلام( (013) 860 – 4700( / 013) 860 – 2268هاتف: 

 (013) 860 – 4770فاكس: 

 (050) 575 – 8489جوال: 

 amoudi@kfupm.edu.sa البريد الإلكتروني:

                   ballam@kfupm.edu.sa 
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======================================================
======= 

  

Dear Respected Engineers and Managers of 
Human Resources and Training: 

  
As per the request of several engineers and technicians, it has been 
decided to offer the following five days course: 
  

“In-Line Valve Maintenance and Repair Certification" 
 

 During the period: March 19 to 23, 2017. 
 
This course will be presented by the certified valve 
international instructor “Dhafer A. Al-Shehri and the 
Distinguished Professor, Syed Mohammed Zubair, 
KFUPM 

  

The importance of this course is to provide the attendee with the 
knowledge necessary to understand and enhance their mechanical 
aptitude in the area of valve maintenance and repair. 

The purpose of this course is  to develop the participants' working 
knowledge of various valves, as well as the different procedures and 
regulations associated with their maintenance and installation. With the 
completion of this course the participants will be equipped with the 
basic knowledge required to identify valves, the construction of valves, 
and the repair of valves and associated components. 

Technicians in the petroleum industry are required to have a 
comprehensive technical knowledge of valve maintenance and 
repair.  Technicians that participate in this training will be better 
equipped to repair and maintain these components, as well as increase 
the knowledge within a maintenance team.  This will increase the safe 
and efficient productivity of the mechanical systems.  With further on-
job training and experience, each technician will be able to attend more 



advanced training, therefore enhancing their maintenance team’s 
capabilities and knowledge.  

 
  

With such a unique program and gathering of distinguished speakers, 
it will be greatly appreciated if you kindly disseminate the 
information in this message to your friend and colleagues at your 
company and elsewhere so as to be able to join us in this special 
event. If you need any further information about the course, please feel 
free to contact us. 
  
Thank you and best regards. 
  

Prof. Omer S. Baghabra Al-Amoudi 
Short Course Coordinator 
Dean, Educational Services 

KFUPM Box: 5077 

Dhahran 31261, Saudi Arabia 
  

Mobile: (050) 575-8489 

Phones: (013) 860-2268, 860-1250 (Mr. Delmo), and 860-2981 (Mr. 
Altaf) 

Fax: (013) 860-4770 
  

Email: amoudi@kfupm.edu.sa & cont-edu@kfupm.edu.sa 
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